
 
PROTOKOLL 14/2024 
 
24-12-04 Styrelsemöte kl 19.00 – 21.00 
    
 
 
Närvarande:  

Frida Tjernberg 
Josefine Cuevas Brodd 

 Kerstin Hägglund  
 Corinne Palm Kullberg 
 Maria Landergård 
 Johanna Winejo-Larsson 
 Åsa Larsson 
 Sölvi Linder 
 Lars Appelin 
 
 Rickard Klein, frånvarande 
  
 
  
Dagordning 
 
§1 Mötet öppnas   

Mötet öppnades och dagens ordförande Josefine Cuevas Brodd hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Val av justerare 
 Till justerare valdes Sölvie Linder. 
 
§4 Föregående protokoll – 241106 

- Länk till webinariet ”Vart är vi på väg”. Inspelningen av webinariet finns 
  nu på Youtube . Beslöts att Josefine ordnar med en länk till webinariet som 
 läggs ut på hemsidan.   
- Mentalgruppens medlemmar och uppgifter. Avelskommittén hade ännu inte något att       
presentera i frågan.  
- Hälsogruppen, kostnadsförslag för arbetsmöte i Göteborg i slutet av januari.         
Hälsogruppen har inkommit med ett kostnadsförslag för mötet inkluderande resor, mat  



och logi för en tillresande ledamot. Styrelsen godkände kostnadsförslaget som landar   
på ca 5000 kr för 3 personer under 2 dagar. 
- Ordförande till årsmötet. Sölvie har kontaktat Birgitta Bernhed som kan ta på sig 
uppdraget. Styrelsen beslöt att Birgitta blir årsmötesordförande på mötet i februari. 
 
           

§5 Inkomna handlingar  
 241102 Sammanfattning för omröntgen avseende HD och EF för år 2023 
 241102 SSPK: Information vice ordförande 

 241118 Rapport om deltagande kurs 12-13 oktober 2024 . Susanne Swedjebrink har 
inkommit med en rapport från kursen för avelsfunktionärer som SKK anordnade. 
Med anledning av detta uppdrogs åt Frida att kontrollera om vi måste gå igenom 
vårt RAS dokument på årsmötet som en punkt 8 på dagordningen” . 

 241126 Information angående listpris med rabatt manuell resultatregistring 
241126 Ansökan EDS, svar från SSPK. Beslöts att Sölvie kontaktar med Carina 

Andersson Rapp i frågan. 
 241129 Rapport om hund som visat oacceptabelt beteende 
 241129    Beslut från Disciplinnämndens sammanträde 20241108 
 241129 Protokoll SSPK 
 241130 Meddelande specialklubb gruppallrounder 
  
§6 Ekonomi 
 Inga särskilda frågor fanns att diskutera. 
  
§7 Styrelsefrågor från          

• Aktivitetskommittén 
Cupen 2025: Planeringen för Cupen som äger rum den 16 – 18.5, Vilsta, Eskilstuna, 
löper på enligt plan. Uppdrogs åt Frida att kontakta Jenny för att lägga ut datum 
och plats på hemsidan och åt Åsa respektive Josefine att lägga ut informationen på 
FB och Instagram. 

 
Rallytävling: Frida informaterade om att Anne Eklund nu är tävlingssekreterare         
på SBK för bla Dvärgschnauzerringen.  Anne kan därför hjälpa oss att arrangera 
rallytävlingen. 

   
• Avelskommittén 

Maria meddelade att Avelskommittén har möte den 10.12 och Hälsogruppen den 
25-26.1 i Göteborg. 

• Mentalgruppen -  inget att rapportera.          
• Hälsogruppen - inget att rapportera.  

 
§8 Medlemstidningen  

Tidningen kommer ut i mellandagarna. Sölvie ombads se till att Maria Bane får den 
senaste medlemslistan med mailadresser precis före julhelgen. Direkt efter jul- och 
nyårshelgerna kan Maria Bane, om så önskas,  hjälpa till att ta fram ett nytt 
Uppfödarbrev. 

    



§9 EDS 2026 - förslag till domare         
Arbetsgruppen för DSR:s utställning i samband med EDS,  arbetar vidare med att ta 
fram lämpliga namn på domare. 

 
§10 Vår monter Stockholms hundsmässa och Göteborg My Dog   

Frida berättade att man nu är klar med bemanningen till Sthlms hundmässa. Tolv 
personer med hund, kommer att bemanna vår monter. Samtlig monterpersonal ska 
dels få en T shirt att bära i montern, dels få en måltidskupong a´145 kr. Enligt förslag 
beslöts att beställa 12 st vita T-shirts med vår logga på,  för en total kostnad på  1350 kr 
samt ge en måltidskupong till samtliga funktionärer, 15 x 145 kr. 
 
Sölvie informerade om dagsläget vad gäller SSPK:s monter på My Dog, där DSR är 
representerad. Eva Andersson från SSPK ansvarar för montern. Man kommer att ha 4 
arbetspass/dag mellan kl 9 – 17 under samtliga 4 dagar. Man har hyrt en dubbelmonter 
vilket gör att varje rasklubb har rätt gott om plats. SSPK kommer att sponsra 
monterpersonalen med T-shirts. Dessvärre har vi i dagsläget inte fått några 
dvärgschnauzerägare som vill vara med och bemanna montern. Beslöts därför att Frida 
kontaktar uppfödare i Göteborgstrakten för att om möjligt nå personer som vill 
representera DSR under ett eller flera pass under utställningsdagarna.  

 
§11 Årets Dvärgschnauzer 2025 – formulär utställning  

Beslöts att Josefine skickar de nya statuterna till Monika Setterlund som sedan tar fram 
ett formulär för att medlemmarna ska kunna anmäla sina hundar till Årets 
Dvärgschnauzer. Anmälan kommer att öppnas inom kort.      

 
§12 Underlag för verksamhetsplanen från grupper och kommittéer 

Underlagen har nu inkommit till sekreteraren som sammanställer dessa till en 
verksamhetsplan som presenteras vid årsmötet. I samband med detta var styrelsen 
överens om att vi fortsättningsvis ska försöka anordna BPH/MH på flera olika ställen i 
Sverige än tidigare. Redan nu är ett BPH bokat den 23 maj på Hundudden i Stockholm 
men flera är på gång på andra orter. Beslöts att en sammanställning över bokade  
datum och orter ska presenteras på hemsidan, sociala medier och i uppfödarbladet. 
Ansvaret för detta åvilar Avelskommittén/Mentalgruppen. 

 
§13 Information från SSPK          

Marie informerade om att SSPK anordnar ett webinarium den 12.1 om Genetisk 
variation. Elisabeth Rhodin från SKK håller i webinariet. 
 
Avelskommittén anordnar ett webinarium om Reproduktion med Sara Molin  den 29.1  
kl 19.00. Beslöts att Corinne tar fram underlag för anmälan för vidarebefordran till 
sekreteraren.  

 
§14 Hemsidan  

Kerstin informerade kort om det arbete rörande en uppdatering av hemsidan som 
pågår tillsammans med webmastern. Med anledning av det arbetet kommer inte några 
nyheter att kunna läggas upp på hemsidan under vecka 50.     
       



         
§15 Övriga frågor 

På förekommen anledning hade styrelsen en diskussion om ögonlysning och man 
konstaterade att det är olyckligt att det kan hända att veterinärer gör olika 
bedömningar av samma hund.  

 
§16 Nästa möte 

Nästa möte äger rum den 8 januari kl 19.00 – 21.00. I första hand är detta ett budget- 
och planeringsmöte inför årsmötet, men i mån av tid kan även andra frågor diskuteras.  
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
 
Mötesordförande:       Justeras: 
 
 
 
Josefine Cuevas Brodd      Sölvie Linder 

 
 


